
Steenwijk, 11-09-2019

Aan: Het college van burgemeester en wethouders

Betreft:  schriftelijke vragen Jongeren Actie Raad

Op 17 juli 2018 is er een besluit genomen door het college met betrekking tot de Jongeren Actie 
Raad.
Hierin is besloten de JAR te faciliteren  door het beschikbaar stellen van een bedrag van € 4900,00 en 
door het inzetten van een externe kwartiermaker om te onderzoeken of de JAR geborgd kan worden 
voor de toekomst.
Tevens heeft de JAR een subsidie van € 3000,00 ontvangen van de provincie Overijssel. 
Een deel van dit geld is waarschijnlijk gebruikt door Jong in de Kop voor onder andere camera’s. 
Een klein gedeelte is gebruikt voor flyers en onkosten JAR.
Daarnaast heeft de gemeente een budget uit het jeugdbeleid onttrokken voor onafhankelijk 
ondersteuning door een kwartiermaker.
Het totale budget voor de JAR in 2018 bedroeg dus ruim € 11.350,00

De besteding van het budget in 2018 zou leidend zijn voor toekomstig budget beschikbaar gesteld 
door de gemeente.
Het is echter lange tijd stil rondom de JAR. De JAR geeft aan dat ondersteuning vanuit Sociaal Werk 
de Kop lastig is omdat zij slecht te bereiken zijn op de momenten dat juist de JAR actief is. Dat is met 
name in de avonduren en kan zijn vanwege het feit dat jongeren overdag naar school gaan.
De facebookpagina van de JAR laat weinig actie zien en bij navraag bij één van de leden van de JAR 
blijkt dat alle activiteiten worden stil gelegd en de focus dit jaar  komt te liggen op het werven van 
leden.

Onze vragen:

 De JAR heeft aangegeven niet te kiezen voor een rechtsvorm zoal bijvoorbeeld een stichting. 
Dit terwijl er vanuit de provincie € 3000,00 beschikbaar is gesteld voor onder andere 
notariskosten, laptops etc.  Een gedeelte van dit budget is besteed door Jong in de Kop maar 
is niet gebruikt voor de notariskosten.
Valt de JAR onder Sociaal Werk de Kop of onder de gemeente? Of is u bekend dat de JAR wel 
kiest voor een ondernemersvorm?

 Afgesproken is dat de JAR per jaar thema’s benoemt en hierop actief mee aan de slag zou 
gaan. In 2018 is in opdracht van de gemeente afgesproken dat de JAR een korte 
film/documentaire zou maken over duurzaamheid en jongeren. Hoe kan het dat op dit 
moment alle projecten zijn stil gelegd op advies van Sociaal Werk de Kop? (n.a.v. vergadering 
JAR en Buurtwerker 06-09-2019) 

 Is Sociaal Werk de Kop de onafhankelijke kwartiermaker?



 Is hiermee het benoemde budget van € 3450,00 gemoeid wat gehaald werd uit het budget 
jeugdbeleid?

 Indien Sociaal Werk de Kop de onafhankelijke kwartiermaker is, vindt u dan niet dat dit 
onder de normale werkzaamheden van Sociaal Werk de Kop behoort?

 Hoe worden resultaten van de JAR teruggekoppeld naar de gemeente?
 Hoe is de € 4900,00 besteed, hoe wordt het resultaat gecontroleerd en indien niet besteed 

waar is het dan op dit moment?
 Wordt het niet bestede budget teruggestort naar de gemeente?
 Heeft de gemeente voor het jaar 2019 ook budget beschikbaar gesteld en hoeveel is dat?
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